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دلالي مشروط به همکاري مديران ارشد 
عضو کميسيون اقتصادي مجلس گفت: متاسفانه در حال حاضر بازار به 
دس��ت دلالان و احتکارگران اس��ت، بايد کميته اي ويژه براي برخورد با 
احتکارکنندگان تشکيل شود، البته به عبارتي مي گويند احتکاري صورت 
نگرفته اس��ت اما اگر احتکار نش��ده بايد با مس��تندات به مردم اين گفته را 
ثابت کنند. زهرا سعيدي مبارکه در گفتگو با ايلنا بابيان اينکه بايد به مردم 
توضيح دهيم دليل افزايش قيمت چه موضوعي اس��ت، اظهار کرد: اگر 
دلالان پش��ت اين موضوع هس��تند حاکميت بايد پيش قدم شود و دست 
آنها را کوتاه کند، نبايد اين شرايط ايجاد شود که مردم بي اعتماد شوند.
نماينده مبارکه افزود: متاسفانه مردم با بهانه هايي که به اتفاقات مي دهيم، 
از مسئولان بي اعتماد مي شوند، نمي شود به گراني ها منشا رواني را ارتباط 
داد يا شبکه هاي اجتماعي را مقصر دانست.وي خاطرنشان کرد: اگر برخي 
مديران همکاري نکنند کار دلالان پيش نمي رود، بايد قبل از پيش آمد 
بحران در کش��ور براي آن برنامه ريزي داش��ته باش��يم. بايد حلقه هايي را 
که در وضعيت گراني اخير و فسادهايي که به آن دامن مي زنند، و دخيل 

هستند را شناسايي کنيم و با اشد مجازات با آنها برخورد کنيم.

پيشنهادهاي اتحاديه اروپا کافي نيست
رئيس سازمان انرژي اتمي در ديدار با دبيرکل سازمان ملل با ابراز ترديد در 
مورد امکان حفظ برجام با شرايط موجود پيشنهادهاي دريافتي از اتحاديه 
اروپا را براي انتظارات جمهوري اسلامي ايران کافي ندانست.به گزارش 
ايلنا، علي اکبر صالحي در ديدار  با آنتونيو گوترش، دبيرکل سازمان ملل 
با حمايت صريح از برجام به رايزني هاي دوجانبه دبيرکل با کش��ورهاي 
باقيمانده در برجام جهت حفظ اين توافق اشاره و گفت که برجام و حفظ 
آن نقش بسيار موثر و سازنده اي در امنيت جهاني و به خصوص حفظ رژيم 
منع اشاعه سلاح هاي هسته اي دارا است.صالحي ضمن مخرب دانستن 
سياست هاي اخير آمريکا در قبال برجام به سابقه رفتار مشابه اين کشور 
در دوره هاي گذشته اشاره کرد و با ابراز ترديد در مورد امکان حفظ برجام 
با شرايط موجود پيشنهادهاي دريافتي از اتحاديه اروپا را براي انتظارات 
جمهوري اس��لامي ايران کافي ندانس��ت.وي با خطرناک توصيف کردن 
شرايط خاورميانه به اهميت نقش ايران در منطقه اشاره کرد و اظهار داشت 

که اگر روند به همين گونه پيش رود، همه بازنده خواهند بود.

تعزيرات مسئول اصلاح قيمت ها نيست
وزير دادگستري در پاسخ به اينکه اگر افزايش قيمت ها در هفته هاي اخير 
غيرقانوني اس��ت پس چرا قيمت ها به قبل برنمي گردد؟گفت: اختيارات 
کنوني س��ازمان تعزيرات براي ش��رايط عادي جواب مي دهد و تا يکي 
دوس��ال پيش ضرورت افزايش اختيارات تعزيرات حس نمي ش��د چون 
عمده بحث برخورد در بازار به اتحاديه ها و اصناف س��پرده ش��ده بود.به 
گزارش ايلنا، س��يدعليرضا آوايي گفت: در گراني هاي اخير از اصناف و 
نهادهاي مس��ئول قيمت گذاري انتظار بيش��تري مي رفت که با تعزيرات 
همکاري داشته باشند.وزير دادگستري افزود: آنچه که سازمان تعزيرات 
مي توانس��ت انجام دهد توس��عه گشت هاي مشترک ، حضور فعال تر در 
ب��ازار و اس��تفاده از ظرفيت ه��اي قانون��ي اش بود ک��ه در اين مدت همه 
اين کارها را به درس��تي انجام داد.آوايي گفت : قطعا تعزيرات مس��ئول 
برگرداندن نرخ ها به قيمت س��ابق نيس��ت و اين وظيفه نهادهاي ديگر 
است اما با توجه به جلساتي که درسطح عالي در روزهاي اخير برگزار شد 

فکر مي کنم اتفاقاتي رخ دهد.

پيشخوان

سياسي
حض��رت آي��ت ا... خامن��ه اي رهب��ر انقلاب در دي��دار رئيس و 
نمايندگان و جمعي از کارکنان مجلس شوراي اسلامي، مجلس 
را رکن رکين نظام و به فرموده امام راحل، عصاره فضائل يعني 
جوهره برترين خصوصيات ملت خواندند و افزودند: نمايندگان در 
قانونگذاري و عمل به وظايف اساسي خود مسائل مهمي همچون 
»اولويت هاي کشور، رفع مشکلات مردم بويژه طبقات ضعيف 
و متوس��ط، تأثيرناپذيري از ديدگاههاي غربي، انقلابي گري و 

پرهيز از اشرافي گري« را مورد توجه کامل قرار دهند.
حضرت آيت ا... خامنه اي در ابتداي سخنانشان خدمت خالصانه 
به مردم را برترين عبادات دانستند و گفتند: همه اقدامات، رفتار 
و گفتار نمايندگان اگر براي خدا و در راه رضاي او باشد، خدمت 

واقعي و موجب تقرب به پروردگار است.
ايشان با تأکيد بر اينکه کيفيت مجلس در هر دوره بايد نسبت به 
دوره قبل افزايش يابد، دستيابي به اين هدف را در گرو کار بيشتر 
و بهتر برشمردند و خاطرنشان کردند: لازمه در صدر قرار گرفتن 

در ميدان خدمت، کار برتر و اقدام و عمل اساسي است.
رهب��ر انقلاب اس��لامي، گ��زارش رئيس مجل��س از کارهاي 
انجام ش��ده را خ��وب ارزياب��ي کردن��د و در عين ح��ال افزودند: 
ش��اخصهاي کمي همچ��ون تعداد مصوبات ب��راي اين ارزيابي 
کافي نيس��ت بلکه بايد وزن مصوبات در مديريت کش��ور يعني 
تأثير قوانين در پيشرفت ايران و رفع مشکلات مردم، اندازه گيري 

شود.
ايشان با اشاره به تعبير امام بزرگوار از مجلس به عنوان »عصاره 
فضائ��ل ملت«، خاطرنش��ان کردند: ملت اي��ران در تاريخ نماد 
فضائل��ي همچون »ايم��ان، علم، اعتماد به نفس، اس��تقلال، 
پايداري و افتخار به داش��ته هاي خود« بوده اس��ت و بر همين 
اس��اس، مجلس و نمايندگان آن بايد عصاره چنين فضائلي و 

مظهر عزت ملي، اقتدار و استحکام نظام اسلامي باشند.
حضرت آيت ا... خامنه اي در همين زمينه تأکيد کردند: مجلس 
نباي��د نم��اد ترديد و خودکم بيني، يأس و نااميدي، و بي اعتنايي 
و بي مبالاتي به مس��ائل کش��ور باش��د و نبايد با ديد مأيوسانه به 

ظرفيت ها و توانايي هاي ملي نگاه کند.
رهب��ر انقلاب اس��لامي با ي��ادآوري دو نمونه تاريخي از تهاجم 
بيگانگان يعني ورود سلجوقيان و مغول ها به ايران و همچنين 
با اش��اره به ورود اس��لام عزيز به ايران، خاطرنش��ان کردند: در 
همه اين دوره ها زبان فارس��ي و فرهنگ و هنر و تمدن ايراني 
محفوظ ماند و روز به روز پيش��رفت کرد که اين نش��انه اقتدار و 

استحکام ملت است.
ايشان، با اشاره به دشمني همه جانبه با مردم ايران در چهل سال 
گذش��ته افزودند: چهل س��ال است که جبهه عظيمي از دشمنان 
همچ��ون جن��گ احزاب در صدر اس��لام با هر کار ممکن مانند 
جنگ و تحريم و توطئه امنيتي، سخت ترين اقدامات خصمانه 
را عليه ملت ايران انجام داده اند اما امروز علم، اقتدار، پيشرفت، 
عظمت و حضور بين المللي ايران روزافزون و غيرقابل مقايسه 

با روز اول انقلاب است.
حض��رت آي��ت ا... خامنه اي در نوع��ي جمع بندي از اين بخشِ 
سخنانشان خطاب به نمايندگان تأکيد کردند: ملت ايران چنين 
ملت پرافتخار و ممتازي است، بنابراين شما که عصاره فضائل 
آنه��ا هس��تيد با اين نگاه به خ��ود و مجلس بنگريد و وظايفتان 

را انجام دهيد.
رهب��ر انقلاب اس��لامي، »قانون گ��ذاري و ريل گذاري حرکت 
اجرايي کش��ور« را مهمترين وظيفه مجلس خواندند و با تأکيد 
بر افزايش مستمر کيفيت قانون گذاري، نکات مهمي را در اين 

زمينه بيان کردند.
»توجه به اولويتهاي کشور و پرهيز کامل از قانونگذاري در زمينه 

مسائل کم اهميت« نخستين نکته ايشان بود.
حضرت آيت ا... خامنه اي به نمايندگان ملت خاطرنشان کردند: 
شما براي خدمت به ملت فقط چهار سال مهلت داريد، بنابراين 
لحظه لحظه آن را صرف قانونگذاري در مس��ائل مهم و داراي 

اولويت کنيد.
»عملي بودن قوانين« و »پرهيز از قانونگذاري در مسائل خلاف 
مصلحت کشور« دو نکته ديگر رهبر انقلاب خطاب به نمايندگان 

مجلس بود.
ايشان در همين بحث در زمينه معاهدات و کنوانسيونهاي بين 
المللي گفتند: اين معاهدات ابتدا در اتاقهاي فکر قدرتهاي بزرگ 
و براي تأمين منافع و مصالح آنها پخت و پز مي شود و سپس با 
پيوستن دولتهاي همسو يا دنباله رو يا مرعوب، شکلِ به ظاهر 
بين المللي مي گيرد به گونه اي که اگر کشور مستقلي مانند ايران، 
آنها را قبول نکند او را مورد هجوم شديد قرار مي دهند که مثلًا 

۱۵۰ کشور پذيرفته اند شما چطور آن را رد مي کنيد؟
رهبر انقلاب در تبيين راه صحيح برخورد با اين گونه کنوانسيونها 
افزودند: همانگونه که درباره »برخي کنوانسيونهاي بين المللي 
اخيراً مطرح شده در مجلس« گفتيم، مجلس شوراي اسلامي که 
رشيد و بالغ و عاقل است، بايد مستقلًا در موضوعاتي مثل مبارزه 

با تروريسم يا مبارزه با پولشويي قانونگذاري کند.
ايشان افزودند: البته ممکن است برخي مفاد معاهدات بين المللي 
خ��وب باش��د ام��ا هيچ ضرورتي ندارد با اس��تناد ب��ه اين مفاد به 
کنوانسيونهايي بپيونديم که از عمق اهداف آنها آگاه نيستيم يا 

مي دانيم که مشکلاتي دارند.
حضرت آيت ا... خامنه اي بحث ضرورتهاي قانونگذاري افزودند: 
قان��ون در درج��ه اول بايد در جهت رفع مش��کلات مردم بويژه 
طبقات ضعيف و متوسط باشد و به گونه اي نباشد که آلت دست 

و در خدمت صاحبان زر و زور قرار گيرد.
»رعايت کامل جنبه هاي کارشناسي با استفاده از توانمندي هاي 
مرکز پژوهشهاي مجلس و نيز آرا و ديدگاههاي نخبگان خارج 
از مجلس« نکته ديگري بود که رهبر انقلاب به نمايندگان ملت 

توصيه مؤکد کردند.
ايشان با انتقاد از برخي تأثيرپذيري ها در مجلس از ديدگاههاي 
غربي در بحث و بررسي مسائل مربوط به »خانواده« گفتند: در 

قانون گذاري در پي حل واقعي مشکلات باشيد.

حضرت آيت ا... خامنه اي خاطرنشان کردند: سبک زندگي غربي 
در تعارض با معناي حقيقي خانواده است و مشکلات لاعلاجي 
را براي آنها به وجود آورده است، بنابراين در قانون گذاري براي 
حل مشکلات خانواده هاي ايراني، نبايد به نگاه غربي ها به زن، 

فرزند، پدر و مادر توجه کرد.
»قانونگذاري در جهت اولويت مهم کشور يعني حل معضلات 
اقتصادي« دستور کار ديگري بود که رهبر انقلاب براي مجلس 

ترسيم کردند.
ايش��ان با ابراز خرس��ندي از تش��کيل جلسه سران و عناصر سه 
قوه براي ورود جدي به مسائل اقتصادي گفتند: اين جلسه بايد 
ببُِرد و با تصميمات قوي، راه را براي حل مش��کلات موجود باز 
و مجلس نيز در همين جهت حرکت کند و به دش��منان اجازه 

سوءاستفاده از مشکلات اقتصادي ندهد.
»تازه گرداني و تنقيح قوانين«، »حذف برخي قوانين گذشته که 
فلسفه وجودي و منطق تصويب خود را از دست داده اند«، »رفع 
برخي قوانين متضاد و مش��کل آفرين از جمله براي تس��هيل در 
فضاي کسب و کار«، نکته ديگر رهبر انقلاب در باب ضرورتهاي 

قانونگذاري در خانه ملت بود.
ايشان با انتقاد از اجرا نشدن يا تأخير در اجراي قوانين در برخي 
دس��تگاهها تأکيد کردند: قانون براي اجرا تصويب مي ش��ود و 

مجلس اجراي قوانين را پيگيري و مطالبه جدي کند.
حضرت آيت ا... خامنه اي با تأکيد بر رفتار انقلابي نمايندگان يعني 
»رفتار عاقلانه، مدبرانه و مجاهدانه« خاطرنشان کردند: شما در 
س��وگند نمايندگي متعهد مي ش��ويد که از مباني و دستاوردهاي 
انقلاب و نظام صيانت کنيد و عمل به اين س��وگند جز با رفتار 
انقلابي به معناي صحيح آن ممکن نيست، ضمن اينکه اگر به 
اين تعهد عمل نشود، حضور نماينده در مجلس از لحاظ قانون 

اساسي و شرع دچار اشکال مي شود.
رهبر انقلاب با اشاره به توصيه هميشگي خود به مسئولان کشور 
ب��راي »مديري��ت جهادي« گفتند: باي��د روحيه، ايمان و انگيزه 
انقلاب��ي بر رفتار، س��خن گفت��ن و اقدامات نمايندگان مجلس 

حاکم باشد.
»حضور به موقع و کامل در کميسيونها و صحن علني مجلس«، 
»پرهي��ز کام��ل از س��فرهاي خارجي غير ض��رور« و »پرهيز از 
اش��رافي گري« توصيه هاي ديگر رهب��ر انقلاب به نمايندگان 

بود.
حضرت آيت ا... خامنه اي، »اشرافي گري« را بلاي بزرگ کشور 
خواندند و افزودند: اگر خلق وخوي اش��رافي جزو س��بک زندگي 
ما شد، تبعات منفي آن از جمله ريزشها پاياني نخواهد داشت و 

کار خيلي مشکل مي شود.
رهب��ر انق��لاب در ادام��ه سخنانش��ان بحث »نظ��ارت بر رفتار 
نمايندگان« را حتي از نظارت مجلس بر دولت و ديگر مجموعه ها 
مهمتر دانستند و تأکيد کردند: هيأتي که در اين زمينه در مجلس 
ايجاد ش��ده بايد تقويت ش��ود و به معناي حقيقي کلمه بر رفتار 

نمايندگان نظارت کند.
ايش��ان عملکرد مجلس ش��وراي اس��لامي به عنوان يک رکن 
اساس��ي نظام را تا به امروز خوب و رو به پيش��رفت خواندند و 
تأکيد کردند: اين حرکت بايد هرچه بيشتر تقويت شود، زيرا کشور 

به استحکام ساخت دروني ملت و نظام نياز دارد.
حضرت آيت ا... خامنه اي با اشاره به آشکار شدن روزافزون خباثت 
ذات��ي زورگوي��ان بين المللي افزودند: ديدن تصاوير جنايت جدا 
کردن هزاران فرزند از مادرانشان در آمريکا، انسان را بي طاقت 
مي کن��د ام��ا آمريکايي ها با خباث��ت کامل، فرزندان را از والدين 

مهاجر جدا مي کنند.
ايشان حملات جنايت بار و خونين چند کشور داراي تسليحات 
پيشرفته براي خارج کردن يک بندر از دست مردم مظلوم يمن 
را نمون��ه اي ديگ��ر از ذات خبي��ث زورگوي��ان جهاني خواندند و 
افزودند: اين دشمنان بشريت به علت ايستادگي و عدالت طلبي 
ملت ايران با جمهوري اس��لامي نيز دش��مني مي کنند اما ملت 
ايران به فضل الهي با حفظ استحکام داخلي، بر آمريکا و ديگر 

دشمنان پيروز خواهد شد.
رهب��ر انق��لاب اسلامي خاطرنش��ان کردند:اي��ن جنايتکاران، 
ش��مرهاي زمان هس��تند و به فرموده قرآن، هيچ عهد و پيمان 
آنه��ا م��ورد اعتماد نيس��ت و اين حقيق��ت را ملت ايران امروز به 

روشني مي بيند.
حض��رت آي��ت ا... خامنه اي در پايان سخنانش��ان تأکيد کردند: 
دش��منان مل��ت ايران به معناي واقع��ي کلمه باج طلب و زورگو 
هس��تند و بديهي اس��ت که نظام، ملت و مسئولان ايران زير بار 

هيچ باج طلب و زورگويي نخواهند رفت.
پيش از س��خنان رهبر انقلاب اس��لامي، رئيس مجلس با بيان 
گزارش��ي از اقدام��ات مجلس در ح��وزه نظارت و قانون گذاري، 
گفت: در مجلس، ۲۰۰ جلس��ه علني برگزار ش��د و ۱۰۹ قانون و 

۱۴ مورد تحقيق و تفحص به تصويب رسيد.
آقاي لاريجاني با اشاره به برخي از قوانيني که در مجلس دهم 
تصويب شده، خاطرنشان کرد: ۲۶ جلسه مجلس به موضوعات 
مهمي نظي��ر بررس��ي وضعي��ت صندوق هاي بازنشس��تگي، 
مش��کلات آب، مسئله سازي هاي دي ماه سال گذشته، مسائل 
هسته اي و منطقه اي، وضعيت بانک ها و اشتغال و اولويت هاي 

اقتصادي کشور اختصاص يافت.
رئيس مجلس افزود: مشکل تورم و طرح هاي عمراني نيمه تمام 
مورد توجه مجلس است و در بودجه سال ۹۷ سازوکار جديدي 

براي حل آن در نظر گرفته شد.
آقاي لاريجاني حساسيت نمايندگان به اقدامات خصمانه آمريکا 
و مقابله با تحريم ها را بسيار جدي خواند و گفت: در شرايط حساس 
امروز ايران با تدابير هوشمندانه رهبر انقلاب ملت با سرافرازي 

از چالش ها عبور خواهد کرد.
رئيس مجلس افزود: مجلس ش��وراي اس��لامي با همه توان، در 
مقابله با دسيس��ه هاي بيگانگان مي ايس��تد و در جهت امنيت و 
سعادت ملت ايران بويژه در ابعاد اقتصادي با قواي ديگر همکاري 

صميمانه خواهد داشت.

رهبر انقلاب در دیدار نمایندگان

مجلس برای مبارزه با پولشویی قانونگذاری کند

مهندس فرهاد آرامش نيا، مدیر عامل شرکت تنش یاب یاسوج:

تخصيص از طریق اسناد خزانه، بيمه تامين اجتماعي و ماليات بر ارزش افزوده از عمده مشکلات پيمانکاران است

نگاهي به وضعيت محورهاي مواصلاتي در استان کهگيلویه  و بویر احمد در گفتگو با دکتر محمد علي عليمرداني، مدیر کل راه و شهرسازي 

شرکت تنش ياب ياسوج با حوزه فعاليتي راه و ساختمان و 
تاسيسات در مهر ماه ۱3۷۲ تاسيس شده است. مهندس 
فرهاد آرامش نيا، مدير عامل اين ش��رکت در گفتگو با 
تجارت به تشريح عملکرد آن در رابطه با عمران و آباداني 

بخشي از استان کهگيلويه و بوير احمد پرداخت. 
وي در اين مصاحبه گفت: " ش��رکت تنش ياب ياس��وج 
در اس��تانهاي فارس، بوش��هر و کهگيلويه و بوير احمد 
پروژه انجام داده است. از نظر اهميت، پروژه احداث باند 
دوم جاده باباميدان-ياسوج- سميرم يکي از مهمترين 
پروژه ه��اي ش��رکت بوده که ح��دود ۱۵ کيلومتر آن به 
صورت چهار خطه تحويل شده و ۱۲ کيلومتر آن در دست 
اجرا اس��ت." وي با اعلام اينکه تحريمها اثرات بس��يار 
بدي روي پروژه هاي راهس��ازي ش��رکت گذاشته است 
گفت: "کار ما بيش��تر با ماش��ين آلات سنگين راهسازي 
است. تعمير و تامين قطعات اين ماشين آلات در دوران 
تحريم با هزينه هاي بسيار گزاف براي پيمانکاران تمام 
مي ش��ود. هزينه تمام ش��ده کار خيلي بالاتر از حد تصور 
اس��ت. متاس��فانه طي چند سال اخير مشکل اساسي که 
پيمانکاران با آن دست و پنجه نرم مي کنند، اسناد خزانه 
دولت��ي اس��ت که به جاي مطالب��ات پيمانکاران به آنها 
تحويل مي ش��ود. اين اس��ناد باعث ورشکستگي خيلي 
از پيمانکاران ش��ده اس��ت. اسناد خزانه اسلامي با درصد 
تنزيل خيلي بالا در فرابورس معامله مي ش��ود. س��ودي 
که به پيمانکار مي دهند با درصد تنزيل اسناد همخواني 

ندارد." وي افزود: "عدم هماهنگي و عدم اطلاع رساني 
ش��فاف از س��وي دولت در خصوص اس��ناد خزانه يکي 
ديگر از مشکلات اين اسناد است. ابتدا به ساکن اسناد 
خزانه را با ۲۰ درصد سود سالانه از تاريخ انتشار تا تاريخ 
سررس��يد به پيمانکار مي دادند. اين درصد س��ود به ۱۰ 
درص��د کاه��ش يافت و جدي��دا به 8 درصد تنزل يافت. 
بدتر اينکه در يک دوره خيلي مهم که صورت هزينه ما 
هم بيشتر بود، اصلا سودي تعلق نگرفت." وي در ادامه 
گفت علاوه بر مشکلات تخصيص، مشکلات مربوط به 
تامين اجتماعي هم باعث دغدغه پيمانکاران شده است. 
"وضعيت خاصي بر سازمان تامين اجتماعي حاکم است. 
سازمان تامين اجتماعي در هر شرايطي مطالبات خود را 
طلب مي کند. اعضاي هيات مديره شرکت نمي توانند در 
ليس��ت بيمه تامين اجتماعي قرار بگيرند. هيات مديره 
ش��رکت عضوي از مجموعه ش��رکت و عضوي از پروژه 

است. چرا نبايد در ليست بيمه منظور شوند؟"
به گفته وي بر اساس بخشنامه خانمهاي کارمند بايد از 
ليست بيمه حذف شوند و پيمانکار بايد با هزينه شخصي 
خودش حق بيمه بانوان را تماما پرداخت کند. هيچ دليلي 
ندارد اس��امي چندين خانم که در پروژه کار مي کنند، در 

ليست بيمه گنجانده نشود."
ماليات بر ارزش افزوده يکي ديگر از مشکلاتي بود که 
مدير عامل ش��رکت تنش ياب ياس��وج به آن اشاره کرد. 
وي در اين زمينه گفت: "اداره ماليات دوره انجام خدمات 

را ملاک دريافت ماليات بر ارزش افزوده 
قرار مي دهد ولي متاسفانه معلوم نيست 
مطالبات پيمانکار بابت انجام خدمات کي 
پرداخت مي شود. اداره ماليات پيمانکار 
را متعهد به پرداخت ماليات ارزش افزوده 
در هم��ان دوره انج��ام خدمات مي کند 
و در ص��ورت ع��دم پرداخت، پيمانکار با 
جرايم بس��يار سنگيني مواجه مي شود. 
اميدوارم مجلس ش��وراي اس��لامي در 
بررسي قانون ماليات بر ارزش افزوده و 
قبل از نهايي کردن آن به اين مهم توجه 

کند." وي پيشنهاد کرد ماليات بر 
ارزش افزوده همزمان با پرداخت 
مطالبات پيمانکاران و نه به هنگام 
ارائ��ه صورت وضعي��ت پرداخت 
ش��ود. مهن��دس آرام��ش نيا در 
ادامه در باره رمز موفقيت شرکت 
گفت: "ما در تمامي پروژه ها سعي 
کرده اي��م صداق��ت کاري را س��ر 
لوح��ه امور ق��رار بدهيم. تفاهم و 
همدلي بين مجموعه شرکت يکي 
ديگر از عوامل موفقيت اس��ت. ما 

تاکي��د داري��م که علاوه ب��ر منافع حرفه اي يک خدمت 
صادقانه اي داشته باشيم. ما بر اين باور هستيم که خدمت 
صادقانه اثرات مادي و معنوي دارد." وي که به صورت 
مستمر و مرتب در پروژه ها حضور دارد گفت: "سعي ما 
بر اين است که به عنوان مديريت مجموعه از پروژه ها 
فاصل��ه نگيري��م و در اي��ن راه هم��ه پروژه ها به صورت 
هفتگ��ي م��ورد ارزيابي قرار مي گيرن��د. در اين ارزيابي 
مشکلات پروژه به صورت دقيق بررسي و راهکارهاي 
مربوط��ه ارائه مي ش��وند." وي اظه��ار اميدواري کرد تا 
شرايطي فراهم شود تا دولت بتواند مشکلات مربوط به 
تخصيص از طريق اسناد خزانه را به شکل نقدينگي حتي 
با درصد کمتر حل کند تا پيمانکاران کمتر دچار آسيبها 
و ضرر و زيان بش��وند. وي بخش خصوصي پيمانکاري 
را ب��ه مثاب��ه قال��ب يخي توصيف کرد که در س��الهاي 
اخير آب ش��ده و کوچکتر و کوچکتر مي ش��ود. گفتني 
است که شرکت تنش ياب ياسوج براي حدود ۱۲۰ نفر 
اشتغالزايي مستقيم ايجاد کرده است و قاعدتا اشتغالزايي 
غير مستقيم بايد چندين برابر اين رقم باشد.  وي با اعلام 
اينک��ه دول��ت و زير مجموعه دولت تلاش خود را براي 
رفع مش��کلات انجام مي دهند گفت: "مجموعه دولت، 
وزيران، استانداران، فرمانداران و همه عوامل تلاش بي 
وقفه اي را براي حل مش��کلات اقتصادي کش��ور انجام 
مي دهند. متاس��فانه مش��کلات کلان کشور و تحريمها 
باعث شده است که ما به طور جدي دچار دغدغه بشويم. 

مردم خوب و هميش��ه در صحنه ما شايس��ته يهترين 
خدمت هستند. آرزوي قلبي من اين است که دولتمردان 
قدر اين مردم را بدانند، تلاش خودشان را مضاعف بکنند، 
و راهکارهاي��ي را پيش��ه کنن��د که به صلاح و مصلحت 
کشور باشد و پاسخي باشد به اينهمه محبت و حمايت 
و حضور مردم. مردم اس��تان کهگيلويه و بوير احمد در 
تمامي صحنه ه��ا در جن��گ حضور داش��ته و با توجه به 
جمعي��ت مق��ام اول را در حضور در جبهه و تعداد ش��هدا 
داشته اند." وي افزود: "حدود ۲۵ درصد نفت کشور در 
اس��تان کهگيلويه و بوير احمد توليد مي ش��ود، حدود ۱۶ 
درصد از جنگلهاي کشور در اين استان قرار دارد و حدود 
۱۰ درصد از آبهاي کشور در اين استان جاري است. لذا 
شايس��ته اس��ت که مسئولين کلان کشور توجه ويژه اي 

به استان کهگيلويه و بوير احمد داشته باشند." 
ب��ه گفت��ه وي مردم اس��تان کهگيلوي��ه و بوير احمد در 
تم��ام صحنه ه��ا از جمله انتخابات، اعياد ملي و مذهبي، 
و مناس��بتهاي رس��مي حضوري فعال داشته و مقام اول 
ت��ا س��وم را ب��ه خود اختص��اص داده ان��د.  وي در انتها 
اظهار اميدواري کرد مس��ئولين کش��ور توجه ويژه اي به 
حل مش��کلات کشور داشته باشند، اختلافات دروني را 
کنار بگذارند و به نقطه هدف که پيش��رفت ايران اس��ت 
هم��ت گمارن��د. "م��ن به طور ويژه از تمام کس��اني که 
دلش��ان در گرو پيش��رفت اين مملکت مي تپد تش��کر و 

قدرداني مي کنم." 

همچنين دکتر محمد علي عليمرداني، مدير کل راه و شهرسازي استان 
کهگيلويه و بوير احمد در مصاحبه اي با تجارت به تشريح فعاليتهاي اداره 
کل راه و شهرسازي اين استان پرداخت. وي در اين مصاحبه گفت: "در 
ابتداي مسئوليت مطالعه اي بر اساس کريدوورهاي ملي و محورهايي 
که اس��تان نياز داش��ت، يک مطالعه جامع انجام داديم. در مرحله بعد به 
کمک همکاران پيمانکار، مشاور و مجموعه راه و شهرسازي برنامه ريزي 
کرده و محور تعريف کرديم." وي افزود: "استان کهگيلويه و بوير احمد 
داراي کريدورها و محورهاي زيادي اس��ت از جمله گناوه، گچس��اران، 
چرام، دهدشت، پاتاوه و نهايتا اتصال به محور آزاد راه اصفهان-شيراز. 
کريدوري که جنوب کشور را به مرکز و شرق وصل مي کند جزو پروژه هاي 

اصلي ماست. قطعات مهمي از اين پروژه انجام گرفته و امسال تونل ديل 
و راههاي اطراف با اعتباري بالغ بر ۱۵۷ ميليارد تومان به مناقصه رفته 
است. قطعات گناوه-گچساران در حال کار است و قطعاتي که در اين 
استان قرار دارد به مناقصه گذاشته مي شود." به گفته وي، محور پاتاوه-
دهدش��ت به طول ۱3۶ کيلومتر يکي از پروژه هاي س��نگين در س��طح 
کشور است. فقط قطعه سوم اين محور به طول ۶3 کيلومتر باقي مانده 
اس��ت. حدود ۴۰ کيلومتر از اين ۶3 کيلومتر ش��امل ۱۲ دهنه پل بزرگ 
آسفالت شده است. عليمرداني در ادامه گفت: "يکي ديگر از محورهاي 
اصلي و شرياني محور خوزستان به فارس است که بخشي از آن تحت 
عنوان بهبهان-گچساران-باباميدان از اين استان مي گذرد. قطعات عمده 

اين محور به مناقصه رفته و باقيمانده آن در دست مطالعه است. بخش 
عمده اي از اين محور مورد بهره برداري گرفته است."  سميرم-ياسوج-
باباميدان يکي ديگر از محورهاي اصلي اين استان است. به گفته مدير 
کل راه و شهرسازي استان کهگيلويه و بوير احمد، بخشي از اين پروژه 
از ياسوج به طرف سميرم در درست اجرا است و بخش ديگر از ياسوج 
به باباميدان در دست مطالعه است. اين محور جنوب را به شمال و شرق 

و مرکز مرتبط مي کند.
"از محورهاي ديگر شيراز-سپيدان-ياسوج است که 3۷ کيلومتر آن در 
اين استان قرار دارد. ۱۶ کيلومتر قبلا مورد بهره برداري قرار گرفته است 
و عمليات اجرايي در دو قطعه آن در حال انجام اس��ت. مطالعات ايجاد 

يک تونل در اين محور هم در دست اجرا است." محور 38 کيلومتري 
اقليد-ياسوج يکي ديگر از محورهاي اصلي است که ۵ کيلومتر آن مورد 
بهره برداري قرار گرفته و بقيه آن در دس��ت اجرا اس��ت. پيگيري و اخذ 
مجوز اتصال آزادراه شهر ياسوج به آزادراه شيراز-اصفهان يکي ديگر از 
اقدامات مهم اين اداره کل بوده است. همچنين پروژه جاده لنده به تشان 
از مهمترين خواسته هاي مردم شهرستان لنده بوده که مجوز نهايي آن 
گرفته شده شده است. "اين پروژه مجوزهاي لازم را گرفته و به عنوان 
يک پروژه ملي مطرح شده که براي اجراي آن بيش از 3۰۰ ميليارد تومان 
اعتبار لازم است." با بهره برداري از اين پروژه اين شهرستان از بن بست 

خارج و به جاده هاي مواصلاتي کشور متصل خواهد شد. 


